

DAGSORDEN BESTYRELSESMØDE	
Dato: 1. december 2025 Tid: 17.00-18.00 Sted: Station 5762	Deltagere: Kristian A, Jens, Christopher, Thilde, Bo, Kristian M Gæster: Lene, Steen Afbud: Thomas, Michael Mødeleder: Kristian M Referent: Forplejning: (efter mødet)
Dagsorden bestyrelsesmøde	
1.0	Foreningsbaserede punkter: 1. Medlemmer (Thomas). a. xx medlemmer og xx årskort 2. Kommunikation (Thilde): a. <i>Thilde har aftalt med Kjartan, at han overhænder nyhedsbrev til Stine (Børnegruppe), som gerne vil være mere involveret i kommunikation. Tak til Kjartan for det store stykke arbejde med at sætte alt op i Chimpmail!</i> <i>Opfølgning med TAK til Kjartan (KM)</i> b. <i>Stinne og Thilde er ved at undersøge muligheden for at lave et fint nyhedsbrev gennem CANVA og Conventus. Stine kan allerede lave canva designs til Forum/Stationen og børnegrupperne - det er vildt dejligt at have fået mere hjælp.</i> c. <i>Thilde og Stine vil gerne afholde en CANVA workshop i Februar. Alle medlemmer der gerne vil lave design for lokalsamfunds-organisationer kan melde sig.</i> 3. Økonomi (Thomas) 1. Udsættes til næste møde 4. Tilbud om gratis tilbud om kursus i 1. hjælp for seniorer (bilag) Kursus tilbydes os til afholdelse i foråret 2026 - kan dette passe ind i vores kalender for 2026?

	<i>Vi takker ja til dette tilbud. Kristian M holder tov i kontakten til Dansk Førstehjælpsråd i første omgang. Men der skal findes en ny tovholder til gennemførelse af projektet i foråret 2026. Evt. kan Kjeld deltage i det praktiske omkring kurserne.</i> 5. Besøg på Polymeren i Årslev v. Thilde a. <i>Polymeren vil gerne have os på virksomhedsbesøg d. 29. Januar kl 17-18.30, hvorefter vi kan holde vores bestyrelsesmøde i et mødelokale. Mødelokalet er booket til os. Vi kan bestille sandwich fra en lille butik lige ved siden af.</i> <i>Jeg har sagt at vi kommer ca 10 mand høj. Vi kan få en rundvisning, se TingCentralen, og der vil være aktivitet i huset - blandt andet ungdommens Røde Kors og noget fitness og noget makerspace. Og Trine Hedegård Jensen, projektleder, vil gerne fortælle om deres Hus. Fokus er på at fremme frivillige kræfter og skabe aktivitet for lokalsamfundet. Læs mere om Polymeren her: https://polymeren.com/</i> <i>KM ændrer kalenderinvitation</i> 6. Festival i maj 2026 aflyst - kan vi lave alternativt arrangement? a. <i>Vi afholder i stedet et sommerarrangement - sættes på næste møde. Vi spørger til julefrokosten, om nogen af de frivillige omkring huset ønsker at være med. ■ lørdag d. 30, maj er valgt</i> 7. Erfaringsudveksling med lokalråd Tåsinge Syd, 14. jan kl 16.00. Hvem er med? a. <i>Jens er tovholder for besøg af Lokalråd Sydtåsinge</i> b. <i>Kristian svarer Eva Nielsen på Lundby skole (byfornyelsesprojekt) (Bo, Lene, Jens og KM)</i> 8. Evaluering af vælgermøde a. <i>God aften med overvældende opbakning. Opsamling på www.forum5762.dk</i>
2.0	Nyt fra Svendborg Kommune/ Plan- og Lokalsamfundsudvalget • Formandsmøde for Lokalråd d. 3. december v. Kristian • Opfølgning på henvendelse fra lokalråd til kommunalbestyrelsen vedr. stier i det åbne land og adgang til naturen v. Kristian og Jens (bilag) ○ <i>Jens tager fat i vores stiggruppe og koordinerer møde med Klaus (5700 Vest)</i>

	<i>Opfølgning på begge punkter udsendt i mail med dette referat.</i>
3.0	Borgermøder og borgerbudget - Thilde har lagt ny plan for borgerbudget 2026: 1. Marts; Annoncere Borgerbudget puljen og åbne for ansøgninger. 15. Maj; Ansøgningsfrist 15. Maj - 7. Juni: Jonas, SvB kommune, screener ansøgningerne - Ca. 7. Juni; Uddelingsjuryen afholder bevillingsmøde - Senest 15. Juni; Bevillingssvar gives til ansøgere. Vi benytter ikke den digitale platform Deltag.Svendborg denne gang, men vil gerne benytte e-boks brev til alle borgere i 5762.
4.0	Aftenskolen Status ved Steen
5.0	Station 5762 - Status på aktiviteter i Stationen v. Lene - Brugergruppemøde <i>Der er afholdt møde med brugergrupperne v. Lene, Jens og Thilde</i> - Opfølgning på kursus med Jonathan i Svendborg Kommune - Transformation af stationens fysiske rammer v. Jens og Kristian A. <i>Aftale vedr. værkstedsrenovering og lampeudskifning (Jens og KA holder tov og koordinerer med Christopher)</i> - Værksteder og status på Makerspace - Fundraising v. Kristian M m.fl.

	○ <i>Dialog med Vestermarksskolen om ansøgning til Multibane ved skolen</i> 7. Forårets to arbejdsdage: ○ Lørdag 21.03. kl 9-14.00 og ○ torsdag 07.05. kl 15-19.00
6.0	Evt.